
SKOLEBESTYRELSESMØDE  
16. JUNI 2021 
 

Kl. 17.00-19.00 på Frederik VI Hotel – HUSK CORONAPAS 

 

DELTAGERE 
 

Forældre: Nina N. Nielsen, Kenneth Pederensen, Jan Arhnkiel, Brian Matzon 

Charlotte Johansen, Inger Søgaard og Daniel Kjær 

 

Medarbejdere: Morten Væver, Gitte Hansen 
 

Ledelse: Simon Hempel-Jørgensen, Malene Bøggild, Anne Gantzhorn  

 

Afbud: Jannie Weismann 

 

TIL BESLUTNING 
Godkendelse af 

dagsorden 

  Godkendt 

 

TIL DRØFTELSE 
 

Det digitale/ana-

loge 

Signe kommer og folder sit perspektiv 

ud for, hvordan balancen mellem digi-

tale og analoge læremidler kan håndte-

res. Signe fx ordblinde elever, som er i 

en særlig situation. Derudover har Signe 

betragtninger ift. balancen mellem afde-

lingernes elever. 

Signe fremlægger sine erfaringer og oplevel-

ser om brug af både analoge og digitale læ-

remidler.  

3.-9.klasser har Chromebooks eller deres 

eget device.  

1.+2.klasse har et klassesæt til rådighed.  

Hvad kan det analoge: finmotorik, det fysi-

ske materiale hjælper med at bevare fokus, 

nemt tilgængeligt.  

Hvad kan det digitale: differentiering, gode 

hjælpemidler til de ordblinde, altid opdate-

ret og aktuelt, godt til at træne færdigheder 

inden for læsning, skrivning.  

Ordblinde: skal som udgangspunkt lave det 

samme som andre elever -bare med LST.  

Inger: Synes der mangler tekniske færdig-

heder i forhold til computerens kunnen 

(USB, ti-fingersystem mm) 

Budgetopfølgning Vi ser på første halvår og prognosen 

for hele kalenderåret. 

Budgettet for første halvår ser fint ud på 

trods af en coronaregning.  

Budgettet for andet halvår ser ud til at gene-

rere et overskud. Vi har en god økonomi, og 

vi skal se ind i hvordan vi kan lave nogle ud-

videlser.  

 
Børn- og Ungeforvaltningen 
 

Korup Skole 

Sekretariat 

 
Præstevej 2 
5210 Odense NV 
 
www.odense.dk 
 
Tlf. 63751200 

DATO 

18. juni 2021 
 
 

 

 

 

 

 

 



Velfærdens fun-

dament 

Vi drøfter perspektiverne i den plan, 

som Odense Kommune er ved at lægge 

frem vedr. investeringer i skolen og 

området generelt og begynder arbejdet 

med at sammensætte en arbejdsgruppe 

 

Derudover drøfter vi muligheder ift. 

modernisering og projekter, der kan 

skabe sammenhæng mellem skolen og 

byen. Der er bl.a. konkrete ideer vedr. 

den gamle skole og en kunststofbane 

mm. 

 

Vi skal konkrete drøfte forslag omkring 

indretning af fællesrum, udeområder 

og modernisering af vores undervis-

ningslokaler. 

Det går stærkt lige for tiden. Det er en meget 

intensiv proces, hvor der er godt engagement. 

Første prioriteten er at lokalområdet tager 

hånd om vores unge mennesker, og giver 

dem nogle muligheder for at mødes i fælles-

skaber. Moderniseringsmidlerne på 6,4 milli-

oner kroner er fordelt og der er kommet et 

udkast til fordeling.  

Det handler om at finde projekter, der kan 

skabe sammenhæng mellem skole og lokal-

område.  

Møder til næste 

skoleår 

Vi aftaler, hvordan næste skoleårs sko-

lebestyrelsesmøder skal placeres. Der 

kommer så et konkret forlag til god-

kendelse. 

 

Vi skal huske forældremøder og et dia-

logmøde om lejrskoler. 

Møderne placeres på skiftende hverdage. 

Første møde afholdes 16. august kl. 16.30. 

 

TIL ORIENTERING 
 

 

 

 


